
اسـتعفا کـار آدمهـای ترسوسـت؛
آنچه وظیفهام بود برای بسکتبال

انجام دادم
رئیس پیشین فدراسیون بسکتبال گفت: با کنارهگیری از ریاست
فدراسیون راه را برای کسانی که علاقه به خدمت دارند، باز کردم.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور چندی پیش بر لزوم اجرایی شدن قانون
منع بهکارگیری بازنشستگان تأکید کرد، قانونی که در حوزه ورزش

شامل حال برخی از رؤسای فدراسیونها و مدیران نیز میشود.

یکی از این مدیران بازنشسته محمود مشحون، رئیس فدراسیون
بسکتبال بود که خبر استعفای او روز جمعه رسانهای شد هر چند
خودش معتقد است که استعفا نداده و کنارهگیری کرده است.
«اعتقادی به استعفا ندارم، چون استعفا کار آدمهای ترسوست. من
در واقع با کنارهگیریام، راه را برای کسانی که علاقه به خدمت

دارند، باز کردم».

محمود مشحون  اظهار داشت: حالم  خیلی خوب است و آنچه وظیفهام
بود برای بسکتبال انجام دادم.

وی تأکید کرد: دستوری از جانب وزارت ورزش برای کنارهگیری من از
فدراسیون بسکتبال صادر نشده است. من روز چهارشنبه چند ساعتی با
وزیر ورزش صحبت کردم. اعتقاد من این است که نباید مانع رشد و
سلامت ورزش باشم. از طرف دیگر، مسئله سازمان بازرسی کل کشور هم
مطرح بود. من همواره تابع قانون بوده، هستم و خواهم بود. در
نهایت به این نتیجه رسیدم که به صلاح ورزش بسکتبال است که کنار

بروم.

مشحون ادامه داد: اگر در مقابل کنارهگیری از ریاست فدراسیون
مقاومت میکردم، خیلیها ممکن بود به قضیه ورود کنند و اختلال در
بسکتبال ایجاد میشد. هدف من همیشه پیشرفت کار بوده است. نباید
اجازه میدادم که دیگران در مورد ما تصمیم بگیرند. باز هم تأکید
میکنم که تابع نظام هستم و اگر در این مورد کمتجربگی میکردم،

شرایط پیچیده میشد.
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رئیـس پیشیـن فدراسـیون بسـکتبال ایـران همچنیـن تصـریح کـرد:
کنارهگیری من مربوط به مصوبه مجلس شورای اسلامی است و برگشتی
ندارد. علاوه بر این من نباید دنبال پیدا کردن راه و مصوبه برای
برگشتن به فدراسیون باشم. مسئولیتهای کشوری مثل مرگ و زندگی
است و عاقبت هر کسی در این بین مشخص است. مسئولیت بالاخره تمام
میشود و بسیار خرسندم که 30 سال مورد اعتماد نظام و وزارت ورزش

بودم.

مشحون با اشاره به توسعه بسکتبال بانوان اظهار داشت: تنها
حسرتی که به دل من باقی مانده، توسعه ورزش بانوان و جبران
محرومیت آنهاست. ما بعد از هشت سال برای بازی تیم بانوان مجوز
گرفتیم. دوست داشتم تیم بانوان در حضور من به جایی برسد تا به

نوعی حق و حقوق آنها را پرداخت کرده باشیم.

وی در پایان تصریح کرد: برنامه خاصی برای آینده ندارم، چون
تخصص و تجربه من تنها در بسکتبال است. تنها باید بگویم که خیلی
خوشحالم که تنها رئیس فدراسیونی هستم که جایزه اسکار ورزشی

دارد.


